
Valtuustoaloite 18.10.2022:  

 

Kaupungin tulee aloittaa pikaisesti sisäinen selvitys latujen ylläpidosta omana toimintana. 

Latujen määrää ja laatua tulee myös tarkastella. 
 

 

Ulkopuoliset tarjoukset ovat vähissä tai ne ovat korkeasti hinnoiteltuja.  

 

Yleiset hiihtoladut ovat Haapavedellä maksuttomassa käytössä joten se vaikuttaa käytettävissä olevaan 

taloudelliseen panokseen. 

 

 

Lisäksi tulee aloittaa selvitys myös tulevien vuosien tilanne huomioiden, latujen ylläpidon suhteen. 
 

Aleksi Hintta, 

Perussuomalaiset. 


